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M I L Í  Č I T A T E L I A ,
    P O M A L Y  S A  V R A C I A M E  D O  Š K Ô L  -  P O  V I A N O Č N Ý C H
S V I A T K O C H .   P R Á V E  P R E T O  B Y  S O M  V Á S  C H C E L A  P R I V Í T A Ť
V Y D A N Í M  P R V É H O  Č Í S L A  V Y N O V E N É H O  Š K O L S K É H O  Č A S O P I S U
D A Y  L I F E  O A D K .  
    P R I C H Á D Z A  J A R ,  P R Í R O D A  S A  P R E B Ú D Z A  A  S  Ň O U  B Y  S M E
S A  M A L I  Z A Č A Ť  P R E B Ú D Z A Ť  A J  M Y ,  L E B O  S P O Z A  O K N A  N A
N Á S  , , V Y K Ú K A "  P O L R O K .  P R I C H Á D Z A  O B D O B I E  K E D Y  A S I
V Š E T C I  V O  V Z D U C H U  C Í T I M E  T E N  S T R E S  A  Z H O N .  S K Ú S M E  S A
A L E  D R Ž A Ť  P R A V I D L A  „ Č O  M Ô Ž E Š  U R O B I Ť  D N E S ,  N E O D K L A D A J
N A  Z A J T R A ,  L E B O  B U D E  N E S K O R O . “  P Í S O M K Y  Z  K A Ž D E J
S T R A N Y ,  N O  A N I  S A  N E N A Z D Á M E  A  B U D E M E  V  R U K Á C H  D R Ž A Ť
V Y S V E D Č E N I A  A  T E Š I Ť  S A  N A  L E T O .  N O  N E P R E D B I E H A J M E . . .  
     N A S P Ä Ť  K  Č A S O P I S U . . .  S M E  S K U P I N K A  M L A D Ý C H  Ľ U D Í ,
K T O R Á  S A  S N A Ž Í  Ž I A K O M  O B C H O D N E J  A K A D É M I E  P R E D S T A V I Ť
A  B L I Ž Š I E  P R I B L Í Ž I Ť  P R O S T R E D I E  Š K O L Y .  N A  P R O P A G Á C I U
S M E  S I  Z R I A D D I L I  A J  I G  S T R Á N K U  , , @ D A Y L I F E _ O A " ,  K D E
P R I D Á V A M E  K R Á T K E  S T O R Y  O  Ž I V O T E  N A  O A D K .  
     V  T O M T O  D I E L E  Č A S O P I S U  S A  D O Č Í T A T E  O  V E Ľ M I
Z A U J Í M A V Ý C H  T É M A C H ,  K T O R É  L E N  T A K  N A  C H O D B Á C H
N E P O Č U J E T E .  D Ú F A M ,  Ž E  S A  V Á M  T O  B U D E  P Á Č I Ť .  A K  B Y  S T E
M A L I  N Á P A D  N A  Č L Á N O K ,  S  R A D O S Ť O U  S I  V Á S  V Y P O Č U J E M E .
Z A  N A Š U  R E D A K C I U  P R I  Č Í T A N Í  Č A S O P I S U  P R A J E M  P R Í J E M N E
Č Í T A N I E  A  Z Á B A V U .

V I K T Ó R I A  M A R T V O Ň O V Á
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@daylife_oa



1

OBSAH: EDITORIÁL:
V tomto čísle sa dočítate...

REDAKCIA:
Školský časopis DAYLIFE OADK vydáva
Obchodná Akadémia Dolný Kubín
Radlinského 1725/55 Dolný Kubín
Šéfredaktorka: Karolína Mudrončíková
Zodpovedná redaktorka: Viktoria
Martvoňová
Redakcia: Viktoria Martvoňová
Denis Radič, Karolína Antušáková, Katarína
Bielaková, Michaela Kovalčíková, Natália
Jendrašíková, Sofia Kormanová, Sabina
Kubolkova, Mária Alice Oult,

Editoriál......................................................... 1
Škola priateľská k zdravotne
znevýhodneným.............................................2
Úspech OADK.................................................3
Kurz ochrany života a zdravia................... 4 
 Účelové cvičenie .......................................... 5
Reč tela........................................................... 5
Rozhovor s učiteľom.................................... 6
Rozhovor s Pani Riaditeľkou....................7-8
Show Your Talent.........................................9
Európsky deň jazykov 2022.......................10 
Interwiew with Paula............................. 11-12 
Medzinárodný deň študentstva................ .13
Rozhovor s Adamom Michalicom............. 14
Súťaž v badmintone....................................15  
 Ako pomohli eurofondy môjmu regiónu a
mestu?.......................................................... 15
Literatúra na doskách................................ 16
Halloweenska angličtina........................... 16
Anna Franková - „nechajte ma byť takou,
aká som”.......................................................17 
Super Florbalový pohár a Obchodná
Akadémia.................................................... 18
Predseda parlamentu-Matúš
Hajdúch......................................................18-19

SIEŇ SLÁVY:
Romana Vrabľová, Dávid Olexa
 3. miesto v 7 ročníku celoslovenskej súťaže
odborných vedomostí a zručností
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Karolína Javornícka- Sacharova cena za
slobodu myslenia
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Ahojte, rada by som sa vám predstavila.
 Som Karolína Mudrončíková. Navštevujem
Obchodnú akadémiu prvý rok a chcela by som sa
ako hlavná šéfredaktorka, spolu s mojou redakčnou
radou, pokúsiť o obnovenie školského časopisu.
Na pár minút sa prosím zastavte a prečítajte si, čo
pre vás vaši spolužiaci a kamaráti pripravili. Snažili
sme sa vám priblížiť dianie školy.
Ak ste sa dostali až sem, tak sa veľmi teším. Asi vás
to zaujalo a budem rada, keď sa uvidíme pri ďalšom
vydaní. Prajem pekný zvyšok dňa a posielam
pozitívny vibe.
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Riaditeľka školy sa 20. 09. 2022 zúčastnila na
odovzdaní Certifikátu zariadeniam priateľským
k zdravotne znevýhodneným, ktoré sa konalo v
Dolnom Kubíne. Certifikát bol škole priznaný  na
základe mapovania odstrániteľných bariér vo
verejných inštitúciách, ktoré realizovali
členovia Základnej organizácie Slovenského
zväzu telesne postihnutých v Dolnom Kubíne v
rámci Európskeho týždňa mobility. 

 
 

 
 ŠKOLA priateľská k zdravotne

znevýhodneným 

Na podujatí riaditeľka školy podpísala
Memorandum o spolupráci pri znížení
bariér pre znevýhodnených a
zdravotne postihnutých spoluobčanov
mesta.
Škola sa ním zaviazala pomáhať
sociálne znevýhodneným a zdravotne
postihnutým spoluobčanom. 

DAYLIFE OADK

Obchodná Akadémia Dolný Kubín 



Národný inštitút vzdelávania a mládeže - NIVAM zverejnil
informácie o pridanej hodnote našej školy vo vzdelávaní v
predmete slovenský jazyk a literatúra, ktorá predstavuje
príspevok školy ku vzdelaniu a progres žiaka (vedomostnú
úroveň) pri vstupe na strednú školu na základe výsledkov EČ
MS v porovnaní s ich výsledkom v T9 na základnej škole. 
Na základe zverejnených údajov za obdobie rokov 2018 –
2022 sa pridaná hodnota vzdelávania na Obchodnej
akadémie v Dolnom Kubíne nachádza v kategórii nad úrovňou
očakávania. 
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Úspech Obchodnej akadémie 
v Dolnom Kubíne

Pridaná hodnota vo vzdelávaní zo SJL za obdobie 2018 - 2022
je nad úrovňou očakávania

 

Škole k získaniu tohto skvelého výsledku srdečne blahoželáme 
                a ďakujeme všetkým, ktorí sa svojou prácou                                 

a úsilím pričinili o tento úspech.
 

DAYLIFE OADK
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Kurz ochrany života a zdravia 

Ako každý rok sa začiatkom septembra
konal ,,Kurz ochrany života a zdravia",
ktorého sa zúčastnil tretí ročník. Kurz bol
zameraný na rozširovanie vedomostí a
praktických zručností na ochranu zdravia a
života. Prebiehal formou praktických
cvičení a prednášok o poskytovaní prvej
pomoci, civilnej a protipožiarnej ochrane. 

Prostredníctvom kurzu sa žiaci zapojili
do aktivít Európskeho týždňa športu a
to v duchu kampane #BeActive, ktorá
má nabádať k pohybu. Naši študenti
formou turistiky spoznali okolie
Dolného Kubína a na raftoch splavili
rieku Orava. Na základe aktivít si žiaci
zlepšili schopnosti tímovej spolupráce.

DAYLIFE OADK
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Prvé účelové cvičenie
školského roku 2022/2023

Dňa 09. 09. 2022 sa žiaci prvého a druhého
ročníka zúčastnili účelového cvičenia. Navštívili
Bajčiovskú vežu na Gäceli, Lazy nad Oravskou
Porubou a oblasť Kuzmínovo. Účelové cvičenie
nám spríjemnilo krásne počasie.

Reč tela
Dňa 29. 09. 2022 sa žiaci štvrtého ročníka
zúčastnili workshopu s názvom "Reč tela",
ktorým ich sprevádzal Ing. Dávid Vrtaňa. Žiaci si
prednášku užili a naučili sa o reči tela.
Napríklad ako čítať jednotlivé výrazy tváre,
gestá, alebo ako odhaliť klamára a ako sa
nedať zmanipulovať.

DAYLIFE OADK
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Rozhovor s učiteľom
Tento školský rok prinášame rubriku „Rozhovor s
učiteľom“. V každom čísle časopisu položíme
vybranému učiteľovi niekoľko otázok, ktorými sa o
ňom pokúsime zistiť niečo viac.  Ak máte námety na
otázky na konkrétnych učiteľov, dajte nám vedieť na 

 
 

Ako prvú sme sa rozhodli vyspovedať našu pani riaditeľku    
 Ing. Vilmu Janotíkovú

Instagram: @daylife_oa
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Rozhovor s Pani Riaditeľkou
 

5. Aké sú Vaše záľuby a mimopracovné aktivity?
 Rada chodím do prírody, cestujem, a taktiež sa rada stretávam
s rodinou a s priateľmi.

Ing. Vilma Janotíková

DAYLIFE OADK

1. Čo Vás motivovalo stať sa učiteľkou a ako dlho pracujete na pozícii riaditeľky? 
Asi ako každé dieťa, aj ja som sa s mojou sestrou hrávala na učiteľku.
Narodila som sa v
rodine s dvoma úžasnými učiteľmi, ktorým som išla v šľapajách. Na pozícii
riaditeľky som od
roku 2012. 

2. Máte ešte nesplnené sny? Ak áno, aké? 
Každý človek má svoje sny. Tie moje sa týkajú mojich
blízkych, aby boli všetci zdraví.
Mojim snom je tiež, aby naši žiaci chodili do školy s
radosťou, aby sa rozvíjali a mali dobrý
vzťah s učiteľmi a všetkými pracovníkmi školy. 

3. V akých oblastiach by ste chceli v nasledujúcom období
rozvíjať školu? 
V nasledujúcom období by sme chceli rozvíjať kvalitu našej
školy, rozvíjať duálne
vzdelávanie a pripraviť žiakov tak, aby boli šťastní a úspešní
vo svojom živote. 

4. Čo sa Vám na Vašej práci najviac páči?
 Na mojej práci sa mi najviac páči komunikácia s ľuďmi – so žiakmi,
kolegami, inštitúciami, 
s ktorými spolupracujeme. 
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9. Aké možnosti uplatnenia má absolvent
Obchodnej akadémie ? 
Žiaci sa môžu uplatniť na všetkých vysokých
školách, predovšetkým hlavne na
ekonomických školách. Majú dobré uplatnenie aj
v zamestnaní hneď po strednej škole. Práve
teraz mi volala pani majiteľka účtovnej firmy a
chválila našu absolventku. To ma vie potešiť
najviac.

6. Čo by ste odkázali Vášmu mladšiemu ja? 
Robím to, čo som chcela robiť, moja práca ma
baví a napĺňa, takže si myslím, že som už
dospela k všetkému, čo som v živote chcela.
Môjmu mladšiemu ja by som odkázala, aby sa
viac venovalo štúdiu cudzích jazykov.

 
7. Ako vnímate súčasných študentov v porovnaní s
absolventami posledných desaťročí ? 
Žiaci sú presne takí istí, akí sme boli aj my. Sú si
veľmi podobní, až na moderné technológie ,
kvôli ktorým medzi sebou menej komunikujú. 

 8. Aké benefity ponúka Obchodná akadémia svojim
študentom oproti iným stredným školám?
Obchodná akadémia ponúka hlavne odbornú
prípravu, má vysoké percento prijatých
absolventov na vysoké školy, žiaci majú možnosť
chodiť do zahraničia, a taktiež sa môžu
zapojiť do duálneho vzdelávania. Na našej škole
prebieha veľa aktivít, každý si môže nájsť to
svoje.

DAYLIFE OADK
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Na škole sa uskutočnil prijímací pohovor do projektu Show
your talent. Vybraní boli šestnásti žiaci z prvého a druhého
ročníka. Prvé stretnutie mali počas víkendu v dňoch 30. 09. -
02. 10. 2022, ktorého sa zúčastnili šestnásti žiaci a štyria
pedagogickí zamestnanci. .

Show your talent Projekt

Akcia bola teambuilding v obci Oščadnica. Počas troch dní si
pomocou hier rozvinuli kompetencie v oblasti tímovosti a
komunikácie. Na základe testov sa dozvedeli, na akú pozíciu sa
v tíme hodia najviac. Víkendovku zakončili rozdelením sa do
tímov a pridelením mentora, ktorý ich bude sprevádzať počas
celého projektu.

Škola verí, že tieto aktivity budú pre žiakov prínosom a poznatky z nich
využijú pri ďalšom štúdiu a v živote.

 

Fotografie z výberového konania a z prvej víkendovky v Oščadnici.

DAYLIFE OADK
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Európsky deň jazykov 2022
Pri prežitosti Európskeho dňa jazykov 2022 a v súvislosti s Európskym rokom
mládeže 2022, si žiaci pod vedením svojich učiteľov pripravili zaujímavé
prezentácie v anglickom jazyku. 

Nakoľko máme školskom roku 2022/2023
tú česť privítať na pôde školy nemecky
hovoriacu dobrovoľníčku z Rakúska,
ktorá našim žiakom pomáha prekonávať
komunikačné bariéry, tematika
Európskeho dňa jazykov sa niesla v
prezentovaní vybraných pamiatok a
oblastí Slovenska. 

Žiaci si touto formou rozvíjali slovnú zásobu, správnu výslovnosť a osvojovali si
základné prezentačné zručnosti. Najlepšie prezentácie boli ocenené peknými
cenami pre celú triedu.

DAYLIFE OADK
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Interview with Paula
Hello. 
, Hi “
Would you mind telling me something about yourself?
, Um myself? Well, I´m 19 years old, I finished school this year and I´m not
sure what I want to study, and I know that I want to study something, but I
´m trying to figure out this year what it is exactly. I enjoy reading, playing
the guitar and meeting nice people. “

When did you come to Slovakia and till when are you staying?

 , It´s interesting because it´s bit different than school system in Austria.
Basically, many things are similar. I think so far it´s okay. “

Can you see any differences in school systems? 

, I came on the first of September and I´ll be staying until late June. “

What do you think about school system in Slovakia?

 , It´s interesting because it´s bit different than school system in Austria.
Basically, many things are similar. I think so far it´s okay. “

Do you see any downs and proves about our school system? 
, I think it´s good that people have some certain degree when they finish
the school. It makes it easier on the job market later. So that is an
advantage of this specific school. “

DAYLIFE OADK
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Is there something better about school system in Austria?

, I really enjoy it here. I met lot of nice people and by everyday I´m meeting
even more nice people and the nature is beautiful and so far it´s really
great. “

Do you enjoy it here? 

, I don´t know if this school does it a lot, but I know that the program
European Solidarity Corpus that they have many projects over the Europe.
They offer very different opportunities from working at the farm to working
as a teacher. They´re a project for everyone. “

Would you mind telling me something more about the program that got you
here? 

, So, I saw this advertisement on the internet, and I came here by an
organization in Austria. Which kind of sent me this add and then I applied, it
worked out and I´m happy that I´m here. “

How did you get here? 

, I would say that people in Slovakia are bit more spontaneous than people
in Austria. Students are shier when it comes to speaking in another
language. In Austria we´re more forced to talk in English for example.
Beginning at the very young age so the skill of talking in different
languages is a bit better in Austria. “

What do you think about people´s behavior? 

, Well so far, I would say that we had a little bit more practical stuff. For
example, we did many excursions and projects. For example, finding our
own company. But I´m a teacher now so I don´t get to know all the projects
that are happening on this school so I can´t really judge about that. “

DAYLIFE OADK
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Medzinárodný deň študentstva 
Dňa 16.11.2022 sa na našej škole uskutočnili oslavy dňa študentstva. Prvé tri
hodiny boli určené projektu Erasmus v aule školy. Žiačky štvrtej triedy,
žiakom prvého až tretieho ročníka prezentovali prezentáciu zameranú na
predstavenie Erasmu, ktorého sa zúčastnili v Portugalsku a v Liberci.
Hovorili vlastné skúsenosti a zážitky. 

Štvrtú hodinu sa uskutočnil koncert kapely ,,Maybe?´´. Pred koncertom
pani profesorka Janka Andrisová a naša pani riaditeľka Vilma Janotíkova
vyhlásili víťazov súťaží s názvami ,,Ako pomohli eurofondy môjmu regiónu´´
a ,, Remember November´´. Študenti sa zapojili vo veľkom počte a víťazi
vyhrali pekné ceny.  Na koncerte sa žiaci veľmi dobre zabavili. 

Deň ukončil imatrikulačný večierok pre prvý ročník. Prváci sa zúčastnili
rôznych aktivít, aby sa lepšie spoznali. Téma imatrikulácie bola ,,Filmy a
rozprávky". Najlepšia maska bola ocenená. Na konci imatrikulácie žiaci
zložili sľub a boli ostužkovaní. 

DAYLIFE OADK



Koľko rokov sa venuješ hudbe ?
Hudbe sa venujem skoro 10 rokov. Začal som s ňou už keď som bol druhák na
Základnej skole.
Prečo si sa rozhodol hrať v kapele ?
Nikdy som nemal v pláne byť v kapele. Hrával som individuálne a môj učiteľ zo
ZUŠ ma odporučil dvom pánom, s ktorými sme neskôr začali hrávať.
Ako si sa dostal k hudbe ?
Ocino ma prihlásil na ZUŠ a postupne ma to začalo veľmi baviť, tak som sa
rozhodol naplno venovať hudbe .
Aké veci by si zmenil v kapele?
Možno by som chcel, aby bolo viac skúšok, ale inak mi systém v kapele
vyhovuje.
Z akého vystúpenia más najlepší zážitok?
Užil som si všetky vystúpenia, ale jedno z tých najlepších bol Kubínsky jarmok.
Máš nejaký hudobný cieľ?
Áno mám, chcel by som to dotiahnuť čo najďalej, aspoň na Slovensku.
Máš pred vystupením trému/stres ?
Na začiatku som nemával, ale poslednú dobou ten stres a tréma príde.
Venuješ sa aj iným aktivitám okrem hudby?
Nie, pretože hudbe sa venujem naplno.
Čo by si robil keby sa staneš v ramci hudby slávny?
Bol by som štastný a mohol by som si povedať, že sa mi splnil sen.
Čo ťa viedlo ísť na Obchodnú akadémiu ?
Na OA ma viedlo to, že ak by mi hudba nevyšla, tak táto škola pre mňa ponúka
zadné vrátka.
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Rozhovor s Adamom Michalicom
DAYLIFE OADK
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Ako každý rok, aj tento rok, sa žiaci našej školy zapojili do súťaže, ktorú
organizuje Úrad vlády Slovenskej republiky. Cieľom súťaže je, aby žiaci
tvorivou formou pomohli zviditeľniť finančnú pomoc z eurofondov EÚ. Do
školského kola sa prihlásilo 62 videospotov, z toho 15 prác postúpilo do
užšieho finále, z ktorého porota vybrala najkrajšie práce. Autori najlepších
prác boli ocenení vecnými cenami a ich videospoty budú poslané do
národného kola súťaže.

Súťaž v badmintone
Dňa 8. 11. 2022 sa na Základnej škole Janka Matúšku v Dolnom Kubíne
konalo okresné kolo v badmintone. V tejto súťaži reprezentovali našu školu
štyri žiačky, ktorým sa podarilo vybojovať  krásne 3. a 4. miesto.

Ako pomohli eurofondy môjmu regiónu a mestu?

DAYLIFE OADK
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Naša škola ponúka svojím študentom možnosť oboznámiť sa so sviatkami
iných kultúr. Pri vyučovaní cudzích jazykov je možností ako spojiť prijemné
s užitočným naozaj veľa. Jedna z tých príležitostí sa naskytla v jesennom
období, kedy sme si predstavili Halloween. Študenti sa na hodiny
anglického jazyka obliekli do originálnych kostýmov, počas hodiny sa
zabávali vzdelávacími kvízmi a rôznymi zaujímavými aktivitami, z ktorých sa
dozvedeli množstvo nových informácií.

Literatúra na doskách
Dňa 7. 11. 2022 sa žiaci druhého, tretieho a štvrtého ročníka v rámci
projektu Literatúra na doskách zúčastnili divadelného predstavenia ,,Kým
kohút nezaspieva" od Ivana Bukovčana, ktoré prispelo aj k prevencii násilia
a agresivity v spoločnosti.

Halloweenska angličtina
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Anna Franková 

Počas mesiaca október sa študenti prvého, druhého a tretieho ročníka
zúčastnili výstavy „Anna Franková - nechajte ma byť takou, aká som”. Tento
medzinárodný projekt sa zameral na predstavenie témy diskriminácie a
predsudkov, prostredníctvom životného príbehu Anny Frankovej. Výstavu
realizovala Nadácia Milana Šimečku, v spolupráci s Gymnáziom P. O.
Hviezdoslava v Dolnom Kubíne. Dúfame, že študenti našej školy si zobrali
túto výstavu k srdcu a keď budú vidieť prípady diskriminácie a predsudkov,
budú sa snažiť tento problém vyriešiť.

 „nechajte ma byť takou, aká som”
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Čo ťa zaujalo na pozícii predsedu ?
,,Mám pocit, že môžem zlepšiť prostredie školy, môžem pracovať s rôznymi
organizáciami, dokážem si vybaviť papiere, certifikáty, potvrdenia, ktoré mi
môžu pomôcť v budúcnosti. Som v kontakte s mestami, mám dosah na
vyššie orgány.”
Bol si súčasťou žiackej rady aj na predchádzajúcej škole?
,,Na základnej škole som nebol v žiackej rade, pretože tam bolo veľa ľudí a
nebolo to rozbehnuté ako na tejto škole.”
Čo ti prináša súčasť v parlamente?
“Prináša mi veľa výhod, môžem pracovať s učiteľmi, vymýšľať akcie,
udalosti v škole a nie je to vyučovanie také monotónne.”
Ako by si zhodnotil výhody a nevýhody účasti v parlament?
,,Takže nevýhody sú malo času,   stále sa toho strašne veľa nabaľuje pri
vymýšľaní nových projektov a cítim sa za to zodpovedný a musím vedieť o
všetkom a všetkým sa snažím poradiť.
A výhody, získam veľa skúsenosti ako pracovať s ľuďmi a rozvíjať samého
seba.” 18

Super Florbalový pohár a Obchodná Akadémia
Dňa 9. 11. 2022 sa študenti Obchodnej akadémie, Strednej zdravotníckej
školy, Strednej odbornej školy obchodu a služieb, Gymnázia Pavla Országha
Hviezdoslava a Strednej odbornej školy polytechnickej – Kňažia zúčastnili
okresného kola Super Florbalového pohára študentov SŠ. Tento turnaj sa
konal na pôde Gymnázia P. O. H., kde študenti Obchodnej Akadémie vyhrali
tri zo štyroch náročných zápasov, to im zabezpečilo 6 bodov a „domov“ si
priniesli nádherne strieborné miesto.

Predseda parlamentu-Matúš Hajdúch
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Rozmýšľal si niekedy že sa vzdáš svojich pozícii v parlamente a školskej
rade?
,,Nejak konkrétne nie, ale keď bolo toho strašne veľa, tak som rozmýšľal
nad tým, ako si to rozdeliť medzi ostatnými, pretože okrem tohto som
zapojený vo veľa ďalších organizáciách, ktorým pomáham, snažím sa do
toho nedávať úplne všetko, takže som nad tým nikdy neuvažoval, že by
som to opustil.”
Máš predstavu čo by sa mohlo zlepšiť na škole a čo to obnáša ?
,,Chcel by som zmeniť systém fungovania školy. Je to obrovský cieľ, aj keď
sa to nezdá, ale celkovo spríjemniť pobyt na tejto škole.”
Na čom momentálne pracujete v parlamente?
,,Momentálne riešime imatrikuláciu a deň študentstva, na ktorý nám príde
kapela. Preberáme celý postup budúceho roka a zároveň riešime tie
“trápne” pesničky ktoré hrajú v rozhlase.”
Prečo si na tejto škole?
,,Na túto otázku nemá asi odpoveď nik. Chcel som to len skúsiť.”
Čo robíš vo svojom voľnom čase?
,,Hrám na klavíri, gitare, aj na ukulele. Venujem sa badmintonu, cyklistike,
chodím rad do prírody- turistika. Pomáham na štvrtom poschodí v skupine
- Mladí za mesto ako dobrovoľník. A tak rôzne sa zapájam kde sa dá.”
Aké sú tvoje obľúbené predmety?
,,Asi angličtina celkom. Skôr ide o vyučujúceho predmetu než o samotný
predmet si myslím.”
Prečo by podľa teba mali ísť žiaci do parlamentu ?
,,Môžete niečo zmeniť.

19
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